
Bestyrelsesmøde den 28. maj 2019 kl. 17.00 for   

Grundejerforeningen Stagebjergparken  

  

Til stede: Pia Ravnmark, Robert Rasmussen, Jan Nymark Hansen, Per Toftdahl og  Ann 

Charlotte Hammer  

Referent: Pia Ravnmark  

Fraværende:    

Sted: Nr. 62  

  

Dagsorden  Referat  

1.  Godkendelse af referat fra 13/3  
2019 og dagsorden til i dag  
  

Godkendt 

2.  a. Tilbagemeldinger siden 

sidst:  
 

b. Hjertestarter   
 

c. Affaldsordning  
 

d. Tilbud på reparation af 

legeredskaber  

 

e. Affaldsø ved nr. 136  
 

f. har nogen hørt om det 

grønne hegn mod syd ud til 

marken?  
(henvendelse fra nr.43) 

  

a. Hjertestarteren er placeret hvor den altid har 

været. Vi er blevet ringet op af Tryg, fordi den har 

været ude af drift, men kører normalt igen. 

 

b. Den nye sortering i madaffald sættes 

sandsynligvis først i gang i november.  

 

c. Der er ved at blive indhentet tilbud.  

 

d. Reparation er i orden.  

 

e. Pia finder ud af, hvem der skal kontaktes  

a. (kommunen)  

  

3.  Økonomi:  
Status  
  

Det står ca. 717.000 på driftskonto og 556.700 kr.  

på asfaltkonto.  

Der mangler et enkelt kontingent, men der er rykket for 

det.  

4.  Asfalt-vedligeholdelsesplan  
Måske ikke nødvendigt at drøfte?  

 2 fordybninger repareres. 20-års-plan for renovering 

fremlægges på generalforsamling.  



5.  a. Ansøgning fra Andelsboligerne 

om borde/bænke sæt. 
 

b. Ansøgning fra Andelsboligerne 

om gødning. 

a. Godtaget. Regning sendes til kasserer eller         

Beløb refunderes ved evt. udlæg.  

 

b. Godtaget. – Som ovenfor  

6.    
Nyt fra de 4 nye huse om 

grundejerforening? Se bilag  

  

  

  

Optages mod betaling af kontingent for hele 2019 + 500 

kr. mere årligt i en 10-årig periode. Dette forslag og øvrige 

optagelsesbetingelser udfærdiges af Per, som sender det 

til kommunen på forhånd inden generalforsamlingen.  

7.  Mere liv på hjemmesiden?  
  

Vi tænker indtil næste møde.  

8.  Renovering af affaldsøer. Forslag til 

fremlæggelse på gen.forsaml.  
Jan/Robert og Pia søger tilbud på forskellige muligheder 

for affaldsøer. (Pia spørger Kortegaard om tilbud i 

træ+maling)  

  

9.  Bo Trygt, ”tilbud” drøftes  Umiddelbart ingen interesse  

  

  Evt.  
  

Pia kontakter tidligere kasserer vedr. muligheder for at 

lade regnskabsår følge kontingentbetalinger.  

Pia sørger for pølser mm. til generalforsamlingen. ? sørger 

for drikkevarer.  

  

Næste møde bliver den 25/6  2019 kl. 17:00 hos Jan i nr. 

79 

  


